
 
 

 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering 
 
 
In Fotostudio Johan Wouter te Oosterhout is op donderdag 11 mei 2023 de Algemene 
Ledenvergadering van 2023 gehouden. Het aantal aanwezige leden wisselde tussen 20 en 21. 
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 20:07 uur en heet de aanwezigen welkom. 
 
 
2. Agenda 
 
De agenda wordt vastgesteld zoals aangekondigd. 
 
 
3. Mededelingen 
 
De kascontrole commissie is afwezig, vanwege ziekte. Zij hebben hun verslag schriftelijk 
ingediend. 
 
 
4. Notulen ALV 18 februari 2022 
 
Er zijn geen opmerkingen over de notulen. 
 
De notulen worden goedgekeurd met 11 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 9 onthoudingen. 
 
 
5. Jaarverslag 2022 van de secretaris 
 
Leden 

In 2022 had Arcana 343 leden. 
 
Dat is een enorme stijging ten opzichte van 2021, toen hadden we 232 leden. De afgelopen 
jaren lag het ledenaantal aanzienlijk lager dan gebruikelijk, dit kwam door de Corona-
pandemie waardoor een groot deel van de evenementen niet door kon gaan. 
 
Het ledenaantal lag in 2022 zelfs iets hoger dan in de jaren voor de Corona-pandemie. 
Voor 2023 verwachten we een vergelijkbaar aantal leden als vorig jaar. 

 



 
 

 
 

Mijn Arcana 
In 2022 hebben 10 evenementen gebruik gemaakt van Mijn Arcana, namelijk: 

• 2x Elerion 
• 2x Herberg 
• 1x De Bron 
• 1x Belvedère 
• 1x Moresnet 
• 1x De Poorten van Alexandria 
• 1x De Poorten van Alexandria herberg 
• 1x Casino Mortale 

 
In 2022 stond voor Mijn Arcana een wijziging gepland om het lidgeld automatisch te 
kunnen afschrijven, maar deze is niet doorgevoerd vanwege de wijzigingen in het lidgeld. In 
2023 kijken we naar een andere oplossing om dit automatisch te kunnen innen. 

 
Er wordt gevraagd waarom in de ledenlijst van Mijn Arcana minder leden genoemd worden.  
Dat komt omdat niet iedereen toestemming geeft om op de ledenlijst vermeldt te worden. 
 
Er wordt gevraagd of het automatische lidgeld niet hoger ingesteld kan worden, zodat je niet tegen 
het probleem van de machtiging aanloopt. Dat is financieel niet zo handig, bovendien werden de 
wijzigingen mede veroorzaakt door de pandemie en de inflatie. Waarschijnlijk stabiliseert dat 
wanneer de wereld weer stabiliseert en is incasso wel mogelijk. 
 
Het jaarverslag 2022 van de secretaris wordt goedgekeurd met 15 stemmen voor, 0 stemmen tegen 
en 5 onthoudingen. 
 
 
6. Geschillencommissie 
  
Er zijn het afgelopen jaar geen geschillen geweest. 
De voorzitter bedankt en ontslaat de bestaande commissie.  
 
Voor de nieuwe geschillencommissie melden zich aan:  
Richard, Eric en Jimmy. 
  
De nieuwe commissie wordt geïnstalleerd en hetzelfde aantal geschillen gewenst. 
 
 



 
 

 
 

7. Jaarverslag 2022 van de penningmeester 
 
2022 in woorden 

Er zijn een aantal belangrijke zaken gebeurd.  
Een opsomming, in 2022: 
• hebben we alle evenementen kunnen draaien zonder belemmeringen door Corona.  
• het laatste evenement van Moresnet vond plaats  
• ook Poorten van Alexandria, ons eerste drijvende evenement, rondde haar verhaal af. 
• werd de one-shot Casino Mortale georganiseerd  
• heeft de vereniging € 3403,80 aan openstaande crediteuren. Dit vanwege het sluiten van 

evenementboeken na het boekjaar. Het enige belangrijke openstaande bedrag is een 
reservering van € 92,00 voor een nog niet ontvangen factuur voor bron XI 

• heeft de vereniging € 793,07 aan openstaande debiteuren. Dit vanwege het sluiten van 
evenementboeken na het boekjaar. Het enige belangrijke openstaande bedrag is een nog 
te ontvangen creditfactuur van de locatie van Moresnet 3 ten hoogte van € 121,50 

• heeft de verenging de risicoreserve opgehoogd naar € 11.000 om zo stijgende kosten het 
hoofd te kunnen bieden wanneer nodig.  

 
De mensen 

Penningmeester: Moniek Pillen 
Assistent penningmeester: Marcel Oerlemans en Esther de Bruin 
Financiële commissie: Raymond Kales en Leon van Ee 

 
Vereniging 

Dit jaar heeft de vereniging geen investeringen gedaan. Dit omdat de inkomsten gebruikt 
zijn om de risicoreserve aan te vullen. Daarnaast is er een lekkage geweest in de berging die 
gerepareerd is. We hebben dit jaar meer leden gehad dan verwacht, wat resulteerde in meer 
inkomsten door contributie. Hierdoor heeft de vereniging weer een reserve opgebouwd van 
€1432,42.  
 
Elerion 
Elerion heeft wat ingeteerd op de reserve. De kosten waren door de inflatie hoger dan 
begroot. Dit werd deels gedekt door het hogere aantal figuranten dan begroot, de rest werd 
betaald van de reserve.  
 
De Bron 
De Bron heeft weer een evenement kunnen draaien en zo heeft de Bron 14 plaats gevonden. 
Het evenement is financieel netjes volgens begroting gedraaid.  
 
Herberg 
In 2022 hebben er twee herberg evenementen plaats gevonden. Ze hebben hierbij ingeteerd 
op hun reserve conform de begroting.  
 
Kleine evenementen 
In de begroting stonden drie evenementen opgenomen, genaamd Dromenland. Deze 
evenementen hebben niet plaatsgevonden in 2022.  



 
 

 
 

Verder heeft de one-shot Casino Mortale plaats gevonden 
 
Moresnet 
Het laatste evenement van Moresnet heeft plaatsgevonden. Ze hebben hierbij minder 
geïnvesteerd in nieuwe rekwisieten waardoor er geld overbleef. Ze hebben daarom voor alle 
deelnemers een geschenk gemaakt als herinnering aan dit evenement. Ondanks deze uitgave 
had het evenement nog ruim 800 euro over wat ten goede is gekomen aan de risico reserve 
van de vereniging.  
 
Bélvedère 
Heeft twee evenement gehad. Belvedere 8 viel qua kosten hoger uit dan verwacht vanwege 
de prijsstijging in de horeca. Dankzij gulle donaties van deelnemers heeft het evenement 
positief gedraaid en een reserve van ruim 1400 euro overgehouden.  
 
Poorten van Alexandria 
Organiseerde in 2022 haar laatste evenementen. Ze eindigde financieel met een reserve van 
ruim 60 euro. Deze reserve is ten goede gekomen aan de risico reserve van de vereniging.   

 
Er wordt opgemerkt dat er een foutieve formule in de afrekening stond, maar dit had geen gevolgen 
voor het resultaat.  
 
Er wordt gevraagd hoelang de openstaande factuur van Bron 11 nog blijft staan. Deze moet 
wettelijk 7 jaar aangehouden worden, omdat die factuur al die tijd nog kan komen. Dit bedrag zou 
dit jaar vrij moeten komen. 
 
 
8. Financiële commissie 
 
De financiële commissie wordt bedankt voor hun inzet. 
 
Er zijn geen opmerkingen op de boeken, behalve veel complimenten voor de penningmeester. 
Het advies is om het jaarverslag goed te keuren.  
 
De commissie wordt gedechargeerd en de nieuwe commissie wordt geïnstalleerd, bestaande uit: 
Raymond en Leon. Mark is reservelid. 
 
Er wordt ze veel succes gewenst. 
 
Het jaarverslag 2022 van de penningmeester wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen en 6 onthoudingen. 
 
 



 
 

 
 

9 & 10. Bestuur 
 
Het zittend bestuur met uitzondering van de penningmeester stelt zich ook voor het jaar 2023 
beschikbaar. Als penningmeester heeft een nieuwe kandidaat zich beschikbaar gesteld: 
 

Johan Wouters, voorzitter 
Ruben Schulz, secretaris 
Esther de Bruin - Kusters, penningmeester 
Bianca Eckert, evenementencoördinator 
Jilles Berendsen, bestuurslid beheer 

 
Moniek wordt door het bestuur bedankt voor haar inzet van meer dan 10 jaar. Dat het bestuur zich 
nooit zorgen heeft hoeven maken over de financieren is een grote prestatie. Ze ontvangt een lang 
applaus van de aanwezige leden en een attentie namens het bestuur.  
 
Het nieuwe bestuur wordt geïnstalleerd met 15 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 5 onthoudingen. 
 
 
11. Begroting 2023 
 
Een aantal evenementen zijn inmiddels al geweest, de begroting is daardoor wat achterhaald. 
Het boekjaar loopt vanaf 1 januari. 
 
Voor 2023 zijn op dit moment 9 evenementen gepland, 2x Elerion, 2x Herberg, 1x De Bron, 2x 
Belvedere, 1x Rusthuis Zonnegloren 
 
De deelnamegelden van de evenementen bedragen: 
 
Elerion  

• Spelers € 110,00 
• Figuranten € 72,50 
• Crew € 30,00 

 
Herberg 

• Deelnemers € 30,00 
• Crew: € 10,00 

 
De Bron 

• Spelers € 75,00 
• Figuranten € 70,00 
• Crew: € 25,00 

 



 
 

 
 

Belvedere 9:  
• Deelnemers € 70,00  
• Crew € 60,00 

 
Belvedere 10:  

• Deelnemers € 75,00  
• Crew € 65,00 

 
Rusthuis Zonnegloren 

• Spelers € 145,00  
• Figuranten / kookploeg € 75,00  
• Crew € 30,00 

 
De kerngroep van Rusthuis Zonnegloren geeft aan dat ze 36 spelers willen meenemen in plaats van 
30, wegens groot succes. Er wordt gevraagd of er al een bestemming is voor de extra inkomsten, 
die is er. 
 
De kleine evenementen staan weer op de begroting, in de hoop dat die doorgaan.  
Deze zijn nog niet gepland. 
 
Dromenland 

• Deelnemers € 30,00  
• Crew € 30,00 

 
De begroting wordt goedgekeurd met 15 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 5 onthoudingen. 
 
 
12. Evenementencommissies en bestuurscommissies 
 
De volgende commissies worden in onderstaande samenstelling benoemd. 
 
Elerion 

• Eindverantwoordelijke: Jim Raaijmakers 
• Secretaris: Esther de Bruin - Kusters 
• Penningmeester: Moniek Pillen 

 
De Bron 

• Eindverantwoordelijke: Martin Giessen 
• Secretaris: Ruben Schulz 
• Penningmeester: Wouter de Vreugt 

 
Herberg 

• Eindverantwoordelijke: Kevin Kokx 
• Secretaris: Tamara van Velse 
• Penningmeester: Bram Verbeek 

 



 
 

 
 

Belvedere 
• Eindverantwoordelijke: Raoul Rouleaux 
• Secretaris: Esther de Bruin - Kusters 
• Penningmeester: Bianca Eckert 

 
Eenmalig en Uniek (Rusthuis Zonnegloren) 

• Eindverantwoordelijke: Chris Schaekens 
• Secretaris: Bas Paap 
• Penningmeester: Marcel Oerlemans 

 
Content 

• Content Koning: Jeroen Vos 
• Redactie: Gerard Bloemers, Esther de Bruin - Kusters 

 
Er is geen commissie Dromenland, omdat er geen concrete plannen zijn. 
 
 
13. Mastodon als Arcana forum 
 
Raymond heeft een Mastodon-server opgezet als officieel Arcana forum. Deze is op dit moment 
nog niet in gebruik. Raymond is helaas ziek, dus hij kan dit niet toelichten. Jilles licht dit toe. 
 
Dit is een actiepunt van de ALV van 2 jaar geleden. 
 
Mastodon is een Twitter alternatief, dat draait als test op een server in de meterkast van Raymond. 
Die is volledig afgesloten van de rest van de wereld, zodat deze alleen voor leden van Arcana 
beschikbaar is. Aanmelden kan alleen op uitnodiging van een bestaand lid. 
 
De vraag is: willen we dit nog steeds? De afgelopen 2 jaar is bijvoorbeeld Discord veel gebruikt. 
Er wordt gevraagd wat de functie van het forum is. Het enige officiële communicatiekanaal van 
Arcana is de website, de Facebookpagina is leuk maar niet officieel. Mastodon zou eveneens een 
officieel communicatiekanaal worden. 
 
Er wordt gevraagd of het geld gaat kosten als dit live gaat. Ja, uiteindelijk wel, maar dit is 
waarschijnlijk te overzien, omdat het heel kleinschalig is. 
 
Er wordt gevraagd of niet-leden er op kunnen? Het gaat op uitnodiging, dus dat is mogelijk. 
Er wordt gevraagd wie de ledenlijst gaat beheren, hier is nog geen aangewezen persoon voor. 
 
Is het nuttig om bijvoorbeeld een uitnodiging voor de ALV via Mastodon te sturen?  
Die staat nu alleen op de website, maar daar moet je zelf gaan kijken om hem te vinden. 
 
Er wordt gevraagd hoe Mastodon gebruikt zou worden, kan iedereen het overal over hebben, of is 
het alleen voor serieuze dingen? Dit kan allebei, er zijn allerlei manieren om met elkaar te 
communiceren, zowel 1-op-1 als in groepen. 
 



 
 

 
 

Er wordt opgemerkt dat er ook foto’s en video’s gedeeld kunnen worden. Er zal nagedacht moeten 
worden over hoelang deze bewaard worden bijvoorbeeld.  
 
Er wordt gevraagd waarom Discord niet het officiële kanaal gemaakt wordt? Raymond heeft 
Mastodon voorgesteld omdat Discord een Amerikaans bedrijf is, dat is qua privacy lastiger. 
 
Er wordt gevraagd: 

• Is hier nog behoefte aan vanuit de leden om te kunnen kletsen? Of is Discord voldoende? 
• Is er behoefte vanuit de kerngroepen om nog een officieel kanaal te hebben? 

 
Er wordt gevraagd waarom mail niet een officieel medium is? Dat is het wel. 
Waarom worden er dan niet meer mailings gestuurd? Dat hangt op de content van de mailings. 
 
De kerngroepen zouden graag zelf ook snel willen communiceren via de website of mailing, maar 
dat moet nu altijd via iemand anders. Dat kost tijd, en dan is Facebook of Discord veel sneller. 
 
 
De ALV vraagt het bestuur of onderzocht kan worden of Discord een goed alternatief is voor 
Mastodon. Mastodon kan op dit moment getest worden door eventuele geïnteresseerden. 
 
Dit voorstel wordt goedgekeurd met 15 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 5 onthoudingen. 
 
 
14. Voorstel voor aanpassing inschrijvingen 
 
De kerngroep van Elerion doet een voorstel voor het aanpassen van de inschrijvingen.  
De spelersplaatsen voor Elerion zitten al jaren binnen een minuut nadat de inschrijving opent vol. 
Dit is een probleem voor iedereen die op het moment dat de inschrijving opent niet kan inschrijven, 
en voor iedereen die dit om welke reden dan ook snel genoeg voor elkaar krijgt. 
 
Dit is vastgesteld in het huishoudelijk reglement, een wijziging moet daarom in stemming worden 
gebracht op de ALV. 
 
De kerngroep doet het volgende voorstel: 

Paragraaf 3, Artikel 2  
  
Lid 1. De vereniging kan een maximum stellen aan het aantal leden dat kan deelnemen aan 
een verenigingsactiviteit. Indien een maximum is vastgesteld, geschiedt de selectie van 
deelname op basis van inschrijving of op basis van loting. De gebruikte selectiemethode 
wordt tijdig bekendgemaakt aan de leden voor de inschrijving voor de activiteit opent. 
 
Lid 2. Voor de selectie van deelname op basis van inschrijving telt het moment van afgeronde 
inschrijving voor de activiteit. Deze volgorde wordt door de secretaris vastgesteld.    
   
Lid 3. Een afgeronde inschrijving is een inschrijving waarbij alle daarvoor door het bestuur 
vereiste gegevens zijn verstrekt aan de vereniging, op de wijze zoals bepaald door het 
bestuur.    



 
 

 
 

   
Lid 4. Voor de selectie van deelname door middel van loting zal de secretaris een 
ongewogen loting verrichten uit alle op dat moment afgeronde inschrijvingen. Het moment 
van loting wordt door de secretaris bepaald en bekendgemaakt bij de opening van de 
inschrijving. 
 
Lid 5. Het bestuur kan bepalen dat het deelnamegeld binnen een vastgestelde termijn op de 
rekening van de vereniging ontvangen dient te zijn, bij overschrijding waarvan het moment 
van betaling van het inschrijfgeld voor de activiteit geldt als bepalend moment voor de 
selectie van deelname.  

 
 
Er wordt opgemerkt dat loting als meer stressvol wordt ervaren, omdat je geen invloed hebt. 
Er wordt gevraagd of je de volgende keer meer kans maakt om mee te gaan als je uitgeloot wordt? 
Met name als je met een groep spelers komt die deels mee kunnen of niet. Dit is niet het geval. Dit 
is met name vanuit verenigingsperspectief gedaan om iedereen dezelfde kans voor alle 
evenementen te geven. 
 
Er wordt opgemerkt dat bij een andere vereniging bestaande personages voorrang krijgen. 
 
Er wordt opgemerkt dat spelers zich vaak aanmelden voor de zekerheid. In aanloop naar het 
evenement loopt de wachtlijst vaak leeg, en blijft er nauwelijks een wachtlijst over. Afgelopen 
Elerion zijn er opvallend veel afmeldingen door ziekte geweest. 
 
Er wordt opgemerkt dat het goed is als de kerngroep de mogelijkheid om uit verschillende opties te 
kiezen. Kan de optie voor een voorinschrijving ook niet toegevoegd worden?  
Dat kan op dit moment niet vanuit de statuten – alle leden hebben evenveel recht om aan een 
evenement deel te nemen. Het risico is dat je een gesloten systeem krijgt waar dezelfde spelers 
steeds meedoen, waardoor nieuwe spelers er nooit tussen kunnen komen. 
 
Er wordt gevraagd waar bijvoorbeeld Bron-spelers vallen als ze voor het eerst naar Elerion gaan. 
Zijn dat bestaande spelers? Ja, volgens het inschrijfsysteem wel. 
 
Er wordt gevraagd hoe computervaardig je moet zijn? De score staat nu op 41 seconden voordat de 
spelersinschrijvingen vol zijn, dus het hangt ook op allerlei andere factoren, zoals het delen van een 
computer, werk, file, etc.. De kerngroep vindt dat ze niet van hun deelnemers hoeven te verwachten 
om klokslag 20:00 uur paraat te zijn om op dat moment in te schrijven. 
 
Er wordt gevraagd waarom dit in het huishoudelijk reglement vastgelegd moet worden. Als het niet 
vastgelegd wordt kun je willekeur krijgen, wat tegen de statuten in gaat. Het bestuur heeft dan ook 
geen handvatten meer om in te grijpen. Dit zou aangepast kunnen worden, maar dan moet dat door 
de ALV voorgesteld worden op een toekomstige vergadering. 
 
Er wordt opgemerkt dat er ook financiële redenen kunnen zijn dat mensen niet mee kunnen, naast 
de computervaardigheden, kunnen we dit oplossen als vereniging? Hoe kunnen we zorgen dat 
iedereen een gelijke kans heeft? Weten we om hoeveel leden het gaat?  



 
 

 
 

Op dit moment staan 12 mensen op de wachtlijst, die hebben dus binnen 2 weken betaald. Het 
probleem wat hiermee opgelost zou worden is dat je niet om exact 20:00 uur hoeft in te schrijven. 
 
Er wordt gevraagd of het probleem niet groter wordt, omdat er dan veel meer inschrijvingen 
komen? Dat is inderdaad een mogelijkheid, maar het aantal plaatsen is nou eenmaal beperkt. 
 
Er wordt opgemerkt dat leden die niet op tijd kunnen inschrijven als niet-ijverig worden weggezet – 
dit is niet terecht. Het kan simpelweg tegenzitten, door bijvoorbeeld file, werk of iets dergelijks. 
 
Dit voorstel wordt afgekeurd met 6 stemmen voor, 9 stemmen tegen en 5 onthoudingen. 
 
 
15. Wat verder ter tafel komt 
 
Er wordt gevraagd naar de automatische incasso. De penningmeester geeft aan dat wanneer het 
lidgeld voor langere tijd vastgezet kan worden we dit kunnen gaan incasseren.  
 
Het bestuur heeft al toestemming om dit te regelen, dus dit kan uitgevoerd worden wanneer 
mogelijk. 

 
 
16. Rondvraag 
Klopt het dat je kunt inschrijven als je 14 bent? Dat klopt. Daarnaast er is nog een junior-
lidmaatschap vanaf 8 jaar (vanwege De Landen van Lamorak), maar die hebben geen stemrecht op 
de ALV. 
 
Er wordt gevraagd of de uitnodiging voor de ALV voortaan per mail gestuurd kan worden. Dat kan. 
 
 
17. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:40 uur en bedankt de aanwezige leden voor hun komst.  


